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5 év - forgószínpad 
Március 7-én volt 5 éve, hogy egy há-
romfős legénységből álló zenekarocs-
ka először lépett színpadra a Reghős-
b e n . E z u t á n a k i s c s a p a t e g y r e 
gyakrabban tűnt fel a főiskolás ren-
dezvényeken. Ma már elengedhetetlen 
tar tozékai egy-egy Jugyus Gólyatábor-
nak , vagy esetleg egy KOPAJ-nak . 

A formációról ösztönösen egy szó 
ju t az eszembe - forgószínpad. Hiszen 
eddig 15 zenész fordult meg a T F H -
ban. A z elmúlt évekről kérdeztem a 
zenekar t . 

- A csapatot a mai napig sokféle felállásban 
lehet látni. Végül is kik a fix tagok? 

Sanyi: Az állandó tagok: Almási Péter (bil-
lentyű), Borombós Péter (basszus), Nagy 
Antal (dob), Tóth Gellért (ütőhangszerek), 
és jómagam, Varga Sándor (ének, gitár). 

- A zenekar honlapját olvasgatva sokkal több 
névvel találkozhatunk. 

B. Peti: Igen. Ritmusszekcióban volt a leg-
több változás (4 dobos, 3 perkás), míg a je-
lenlegi, úgy tűnik végleges felálláshoz ér-
tünk. 
Anti. Persze a mostani felállás igen rugal-
mas, gyakran szerepelnek velünk vendég-
zenészek, mint például Borsodi László 
(Virga Negra, Kőkorsó, Török 
Ádám és a Mini) és Hodászi 
Klára (Nyers). Mivel ők profi 
zenészek, nem okoz gondot 
nekik próbák nélkül színpad-
ra állni. 

- Március 7-én ünneplitek az 5. 
születésnapotokat. Az elmúlt 
években mi volt a zenekar kon-
cepáója? 

Sanyi: Alapvetően nem volt 
koncepciónk, mivel a sok tag-
csere miatt sokszor kellett 
újrakezdenünk. Kevésbé 
gyakran születtek saját szerze-
mények, mert az új emberek-
kel a fix repertoárt kellett 
megtanulni. És gyakran előfordult, hogy 
mire az új ember felzárkózott, már jött is a 
következő. 
.4. Peti: Remélhetően ebben a felállásban 
hosszabb távon lehet gondolkodni, így 
szeretnénk egységes arculatot kialakítani, 
ami nem feltétlenül egyenöltönyös, suso-
gós tréninges fellepő ruhát, hanem inkább 
a nyomtatott és digitális megjelenés egy-

ségesebb dizájnját jelenti. A zenében a 
szimpatikus énekes-gitáros fiúra szeret-
nénk helyezni a hangsúlyt, míg a zenekar 
többi tagja a háttérből támogatja őt. 

- Mégis születtek saját szerzemények, hiszen 
már 2 áemo lemezetek is elkészült. Terveztek 
továbbiakat? 

B. Peti: Igen. Egy 4 és egy 5 nótás demot 
tudhatunk a hátunk mögött, amihez nagy 
segítséget nyújtott az EHÖK, a Cyber-E 
és a GPG Stúdió. Az utóbbinak köszön-
hetjük a borítók és a plakátok tervezését, 
kivitelezését. Ezúton is szeretnénk nekik 
köszönetet mondani. És hogy ne csak a 
múltról, hanem a jövőről is beszéljünk, 
éppen dolgozunk az első 10 dalos albu-
munkon, ami 1-2 hónapon belül elkészül. 
Ezt is a Cyber-E stúdióban rögzítettük. 

- Kiadó? 

TFH: Nagyon kedvezőek a kilátások, de 
nem szeretnénk előre inni a medve bőrére. 

- Indultatok néhány tehetségkutatón. Milyen 
helyezést értetek el? 

A. Peti: Először a Song-Song tehetségkuta-
tón jártunk, ahol sajnos még egy hangolót 
se nyertünk, bár ez még erőteljesen a pró-

bálkozások elején volt. A tavalyi évben in-
dultunk a SZIN által szervezett versengé-
sen (amit megelőzött egy hangoló vásárlás), 
ahol a döntőben csak egy fantasztikus ze-
nekar előzött meg minket, a Jeffo's Dream 
személyében. Novemberben pedig indul-
tunk az EHÖK által szervezett egyetemi 
tehetségkutatón, amit sikeresen megnyer-
tünk. 

- Gellértet kérdezem, a zenekar legújabb tag-
ját: hol találtál rá a zenekarra? 

Gellért: Tulajdonképpen ők találtak rám. 
Említik is a honlap históriájában, hogy ta-
láltak egy kisfiút, akit örökBEfogadtak. 
Igen, én vagyok az. A 2004-es gólyatábor-
ban találkoztunk, és már akkor játszottam 
is a koncerten. Azóta eltelt fél év, és ez idő 
alatt oszlopos taggá váltam. 

- Hogy sikerült beilleszkedni? Hogy érzed ma-
gad a zenekarban? 

Gellért: A beilleszkedést megkönnyítették 
a jó hangulatú próbák és a kezdeti koncer-
tek. Mivel közel áll hozzám a zene, és ez a 

zenei stílus, így szívesen játszom 
az együttesben, időt és energiát 
nem kímélve. 

- B. Petitől kérdezem: Nehéz össze-
egyeztetni a tanítást a koncertezéssel? 
Mivel egy-egy szegedi fellépés, és 100 
km leküzdése után - úgy sejtem — 
jócskán hajnalban érsz haza. 

B. Peti: A másnapot, illetve az azna-
pot mindig lazára veszem, legalább-
is az én szemszögemből. Egész nap 
dolgozatot íratok. Persze a szemfü-
les diákok - akik rendszeresen láto-
gatják a www.tegyukfelhogy.hu 
weblapot - időben tájékozódnak a 
koncertdátumokról, így túl sok 
meglepetés nem érheti őket. 

- Mikor lesz legközelebb maratoni dolgozat-
íratás? 

B. Peti: Legközelebb március végén a 
TAK-ban egy csöndes-aülős koncertet kö-
vetően, aztán áprilisban a JUGYU Napo-
kon. 

Rácz Beáta 
további infó: www.tegyukfelhogy.hu 
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